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      Annotation

    
        
          Данная работа посвящена изучению применения высокопрочного бетона при строительстве.Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Разработать проектную документацию на возведение высотного бизнесцентра. 2. Исследовать возможные области применения высокопрочных бетонов в строительстве; 3. Описать преимущества и недостатки применения высокопрочных бетонов; 4. Рассмотреть состав высокопрочного бетона; 5. Рассмотреть особенности технологии изготовления высокопрочных бетонов; 6. Выполнить технико-экономическое обоснование применения высокопрочного бетонов для монолитных конструкций высотного здания. Работа выполнялась методом анализа. Технология бетона заметно развивается. На производстве имеются значительные резервы для ее совершенствования. Находят применение новые виды вяжущих, позволяющие обеспечить быстрое твердение бетона, сокращение сроков схватывания, в том числе предварительно напряженного железобетона. Более широко используются в технологии бетона химические добавки, в первую очередь суперпластификаторы и комплексные добавки на их основе. Это позволяет расширить производство высокопрочных и высокоподвижных бетонных смесей, обеспечить значительную экономию цемента, улучшает условия труда на предприятиях, а также способствует механизации и автоматизации производства. Производится значительная   2 модернизация оборудования для приготовления бетонной смеси с комплексной автоматизацией процесса, с использованием активации цемента, сухих смесей, приближения приготовления бетонной смеси к посту её укладки. Использование высокопрочного легкого бетона экономически оправдано при возведении высотных монолитных зданий. При этажности более 14 этажей существенно возрастает требуемая прочность стен, стоимость материала и его расход. Бетонирование монолитных конструкций запроектированного апартотеля из высокопрочных бетонов позволит снизить собственный вес несущих конструкций. Использование высокопрочного бетона в монолитном строительстве решит также проблему ресурсосбережения при строительстве и техническом обслуживании здания, повысит надежность, долговечность и безопасность их эксплуатации (в том числе пожарной).
        

        
          This work is devoted to the study of the use of high-strength concrete in construction.Tasks that were solved during the study: 1. Develop project documentation for the construction of a high-rise business center. 2. Investigate possible areas of application of high-strength concrete in construction; 3. Describe the advantages and disadvantages of using high-strength concrete; 4. Consider the composition of high-strength concrete; 5. Consider the features of the technology for the production of high-strength concrete;   3 6. To carry out a feasibility study of the use of high-strength concrete for monolithic structures of a high-rise building. The work was carried out by the method of analysis. Concrete technology is developing noticeably. There are significant reserves in production for its improvement. New types of binders are being used, which make it possible to ensure rapid hardening of concrete, reducing the setting time, including prestressed reinforced concrete. Chemical additives are more widely used in concrete technology, primarily superplasticizers and complex additives based on them. This makes it possible to expand the production of high-strength and highly mobile concrete mixtures, to provide significant savings in cement, improve working conditions at enterprises, and also contribute to the mechanization and automation of production. A significant modernization of the equipment for the preparation of concrete mixture with complex automation of the process is being carried out, using the activation of cement, dry mixtures, the approximation of the preparation of the concrete mixture to the post of its laying. The use of high-strength lightweight concrete is economically justified in the construction of high-rise monolithic buildings [2]. With more than 14 storeys, the required wall strength, the cost of the material and its consumption increase significantly. Concreting the monolithic structures of the designed apart-hotel from high-strength concrete will reduce the dead weight of the supporting structures. The use of high-strength concrete in monolithic construction will also solve the problem of resource saving in the construction and maintenance of a building, increase the reliability, durability and safety of their operation (including fire).
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